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UVOD 
 

            U ovom izvještaju dat ću vam pregled aktivnosti i dogaĎanja u radu Hrvatske komore  
            inţenjera elektrotehnike u navedenom razdoblju od 01.01.2010.godine do  
            31.12.2010.godine 

Ako analiziram učinjeno u ovom razdoblju, onda konstatiram da sam djelimično 
zadovoljan postignutim. Smatram da smo mogli postići bolje rezultate, ali realno 
gledajući u novim okolnostima značajno povećanog obima posla, izuzetno je bilo bitno 
što prije zaposliti potrebni broj stručnih djelatnika prema sistematizaciji radnih mjesta u 
Komori.  

 

 

ODRŢANE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HKIE u razdoblju za 
koje se podnosi izvještaj 

 
1. 07/10 sjednica odrţana je 22.siječnja 2010. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
2. 08/10 sjednica odrţana je 26.veljače 2010. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
3. 09/10 sjednica odrţana je 19.oţujka 2010. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
4. 10/10 sjednica odrţana je 13. travnja 2010. godine u u Zagrebu 
      prostorijama HKIE 
5. 11/10 sjednica odrţana je 01. lipnja 2010. godine u Zagrebu u  
      prostorijama HKIE 
6. 12/10 sjednica odrţana je 15. lipnja 2010. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
7. 13/10 sjednica odrţana je 13. srpnja 2010. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
8. 14/10 sjednica odrţana je 16. rujna 2010. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
9. 15/10 sjednica odrţana je 26. listopada 2010. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
10. 16/10 sjednica odrţana je 30. studenog 2010. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
11. 17/10 sjednica odrţana je 18. prosinca 2010. godine u Tuheljskim 

Toplicama u  prostorijama dvorca Mihanović 
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ODRŢANE SJEDNICE SKUPŠTINE HKIE u 2010. godini 

 
- 03. Skupština HKIE odrţana je od 04. do 12.03.2010. pisanim putem 
- 04. tematska Skupština HKIE odrţana je 29.04.2010.godine u Zagrebu 
- 05. redovita Skupština HKIE odrţana je 17.12.2010.godine u Tuheljskim 

Toplicama 
 

            Na 3. Skupštini HKIE, koja je odrţana pisanim putem, donijela se izmjena odluke o  
raspisivanju izbora za članove Vijeća područnih odbora HKIE. 
Na inicijativu članova Skupštine HKIE u travnju 2010.godine na 4.  
tematskoj Skupštini donijeli smo naš stateški dokument «Komora kakvu ţelimo» koji je 
temelj naših aktivnosti. Na toj Skupštini smo usvojili izvještaj o radu HKIE i izvještaj o 
financijskom poslovanju. 
Na 05.redovitoj Skupštini HKIE smo donijeli planove rada i financijski plan za 
2011.godinu. TakoĎer smo imali svečani dio kada smo akademiku prof.dr.sc. Zijadu 
Haznadaru dodijelili priznanje počasnog člana naše Komore. 
 

 
ODRŢANE SJEDNICE KOORDINACIJE PREDSJEDNIKA 

STRUKOVNIH ODBORA u 2010.godini 
 
U navedenom razdoblju je odrţano 7 sjednica koordinacije predsjednika strukovnih 
komora, sve u Zagrebu. 
Na koordinaciji su razmatrane i usuglašavane teme od zajedničkog interesa, kao što 
su: 
- cjenik usluga 
- kodeks strukovne etike 
- obavezno osiguranje članstva 
- obavezni sadrţaj projektne dokumentacije 
- zajednički nastup prema MZOPUG, i dr. 

 
            Moţemo konstatirati da je suradnja sa predsjednicima svih strukovnih komora bila  
             veoma korektna i konstruktivna. 

 
 

                USTROJ STRUČNIH SLUŢBI HKIE 
 

Krajem 2010.godine kompletirali smo tajništvo sa potrebnim brojem administrativnih i 
stručnih djelatnika. Temeljem usvojene odluke o sistematizaciji radnih mjesta 
popunjeno je tajništvo sa poslovnim tajnikom za opće i pravne poslove, tako da sada 
imamo optimalno rješenje (4 stalno zaposlena djelatnika). 
 
 

INTERNETSKA STRANICA KOMORE 
 
U 2010.godini obnovljena je i preureĎena internetska stranica Komore jer Upravni 
odbor nije bio zadovoljan komunikacijom s članstvom i očitom neinformiranošću 
članova o svim aktivnostima koje Komora provodi. Na stranici su dodani novi sadrţaji 
koji trebaju omogućiti dvosmjernu komunikaciju komora – članovi.  
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Aktivnosti koje su se dešavale kod realizacije redizajna internetske stranice su: 
 
- prikupljene su ponude od nekoliko tvrtki za izradu stranice 
- odabrana je tvrtka «SAGUARO INFO» d.o.o. iz Zagreba, jer je na pouzdan i 

kvalitetan način dala tehničko rješenje kupnje novog servera (HKIE nije imao 
vlastiti server), preseljenje svih baza («SAGUARO INFO» je izraĎivač baza i svih 
pripadajućih aplikacija), i izradu stranice  

- formirano je povjerenstvo za suradnju s dizajnerom i programerima 
- stranica je podijeljena u dva dijela: opća razina pristupa, gdje bazama članova i 

općim informacijama (kategorija javno) imaju pristupa svi; te razina članova, gdje 
su dostupni i drugi sadrţaji 

- sadrţaji stranice su: pristup bazi članova, bazi trajnog stručnog usavršavanja 
(TSU), bazi članarina, osnovne informacije, vijesti (iz kojih se kreira mjesečni 
newsletter), forum, anketa, pitanja uredništvu, kao i osobne stranice članova i 
galerija projekata koje su u izradi 

- stranica je prezentirana na DOIE i na Skupštini HKIE u Tuheljskim Toplicama, te je 
postavljena na server  

 
            Uredništvo stranice traţi od svih članova Upravnog odbora, svih predsjednika Vijeća 

područnih odbora, te od svih predsjednika odbora i povjerenstava da redovito 
pripremaju informacije za rubriku vijesti. Odabir informacija generira newsletter, 
odnosno glasilo HKIE. TakoĎer zahtijeva aţuriranje svih sadrţaja stranice od 
odgovarajućih odbora i povjerenstava i administrativne sluţbe. Upravni odbor će 
uredništvu web stranice odrediti jasnu ureĎivačku politiku – koje se informacije i u 
kakvom obliku objavljuju na stranici.    
 
 

GLASILO KOMORE 
 
U prosincu 2010.godine Odbor za izdavaštvo je pripremio i Hrvatska komora inţenjera 
elektrotehnike je izdala prvi broj Glasila Hrvatske komore inţenjera elektrotehnike.   
Cilj je bio da 1.broj posluţi kao «Priručnik o Komori» koji će nam biti pri ruci i u kojem 
ćemo u svakom momentu moći pronaći potrebne informacije – bilo da je riječ o 
kontakt-informacijama Komore, o članovima po pojedinim funkcijama u Komori, o 
duţnostima i pravima članova Komore koji proizilaze iz zakonske regulative i akata 
Komore, o uvjetima koje moraju ispuniti kandidati za upis u Komoru ili, pak, o vaţnijim 
odlukama Skupštine i Upravnog odbora. 
 

 
 

ODBORI I POVJERENSTVA 
               

Kao i ranijih godina, tijekom 2010. godine posebno aktivno je bilo Povjerenstvo  za 
trajno stručno usavršavanje (TSU) i koje ima obvezu dati prijedlog godišnjeg plana 
TSU, te pratiti njegovu provedbu i provedbu voĎenja evidencije TSU.  
Najveći posao je uraĎen uspješnom organizacijom Dana ovlaštenih inţenjera, o čemu 
će opširnije biti u poglavlju «DANI OVLAŠTENIH INŢENJERA». 

            Značajno je pomenuti da smo i suorganizatori svih stručnih skupova sa CRO CIGRE i  
            HO CIRED. 
            Ne moţemo a da se ne osvrnemo i na reakciju na “PRAVILNIK O PRODUŢENJU 

RAZDOBLJA STRUČNOG USAVRŠAVANJA ZNANJA OSOBA KOJE OBAVLJAJU 
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POSLOVE PROSTORNOG UREĐENJA I GRADITELJSTVA (NN 87/2010 od 
13.07.2010.) 

            Taj pravilnik je donesen bez da su konzultirane strukovne komore. Reakcija našeg 
članstva se pokazala kroz veliko nezadovoljstvo, a moje osobno stajalište, a i 
stajalište Upravnog odbora komore, da je to definitivno gubitak kredibiliteta Komora. 
Praktički su svi naši kolege, koji su uredno izvršavali svoje obaveze po pitanju 
cjeloţivotnog stručnog usavršavanja, dovedeni u neravnopravan poloţaj sa onima koji 
su Zakon i Statut ignorirali. Sve komore su reagirale i krajem 2010.godine postignut je 
dogovor sa MZOPUG da će se u najskorije vrijeme donijeti izmjene i dopune 
Pravilnika, kako bi se ovaj problem značajno ublaţio.  

 
TakoĎer je aktivirano i Povjerenstvo za zakonodavstvo.  Bilo je aktivno uključeno u 
raspravu oko Pravilnika o tehničkim uvjetima za elektroničku komunikacijsku mreţu 
poslovnih i stambenih zgrada (NN 155/09). Što se tiče ostalih aktivnosti bio je u jedno 
vrijeme vakuum, kada su se obavljali dogovori oko konceptualnog pristupa aktivnosti 
povjerenstva. Naime, Predsjednik povjerenstva je imao značajno drugačiji pristup od 
Upravnog odbora i predsjednika Komore. Nadamo se da je došlo do dogovora i da će 
u 2011.godini povjerenstvo za zakonodavstvo u punoj mjeri odgovoriti zadaći, 
poštujući zacrtanu politiku HKIE. 
 
Što se tiče temeljnih planova za naredni period, a to je izrada uputa projektantima: 

- upute za projektiranje nn el.instalacija 
- upute za projektiranje sustava zaštite od djelovanja munje na graĎevine 
- upute za projektiranje sustava za dojavu poţara   
- upute za projektante za projektiranje elektroničkih komunikacijskih mreţa 

 
u 2010.godini smo dobili upute za projektiranje sustava dojave poţara, a u završnoj 
fazi je bio priručnik za projektiranje elektroničkih komunikacijskih mreţa. Usput rečeno 
da je dijelom izradu priručnika za elektroničke komunikacijske mreţe financirala HKIE. 
 
 
Povjerenstvo za meĎunarodnu suradnju je imalo u 2010. godini susrete sa                
predstavnicima inţenjerskih komora iz regije. 
 

U srpnju je Komora sudjelovala u organizaciji meĎunarodnog seminara u Zagrebu. 
Prigoda je iskorištena za zbliţavanje komora u regiji.  
 
U listopadu je član povjerenstva, gĎa Olga Štajdohar-PaĎen sudjelovala na kongresu 
meĎunarodne organizacije za kvalitetu u Izmiru u Turskoj. 
 
Krajem listopada je delegacija Komore, Matić/Rodek, iskoristila posjet Beogradu za 
sastanak s predstavnicima Komore Srbije.  
 
Postojeći kontakti s komorama Austrije, Slovačke i MaĎarske su prošireni sa 
kontaktima komora iz okruţenja.  
 
 

             Odbor za upis je jedno od najvaţnijih tijela HKIE. Obzirom da je značajno povećan  
            obim  posla uvedena je kategorija vjeţbenika. Sva evidencija članstva, ureda,   
            zajedničkih ureda, projektantskih društva i posebno evidencija stranih projektanata. 

u 2010. godini se redovito sastajao i odrţao je 12 sjednica.  
Na sjednicama su, osim zahtjeva za upis i ispis iz Komore, zahtjeva za mirovanje i 
aktiviranje članstva u Komori, za otvaranje i zatvaranje samostalnih ureda ovlaštenih 
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inţenjera, zahtjeva za upis u imenik vjeţbenika, razmatrani zahtjevi za otpis duga 
članarine zbog odlaska u mirovinu, provjeravane doregistracije tvrtki zbog promjene 
zaposlenja, te je Odbor davao odgovore na prispjele upite.  
 

           U 2010. godini je: 
 

Upisano novih članova: 77 

Ispisano članova: 59 

Odbijeno zahtjeva za upis: 5 

Odobreno mirovanje članstva u Komori 52 

Odobreno aktiviranje članstva u Komori 24 

Zaključak o odbacivanju zahtjeva kao nepotpunog 4 

Zatvaranje ureda ovlaštenog inţenjera elektrotehnike 1 

Otvaranje ureda ovlaštenog inţenjera elektrotehnike 5 

Zahtjev za upis u imenik vjeţbenika 70 

U postupku upisa (čeka se dopuna dokumenata): 6 

 
          
            Generalno moţemo konstatirati da je uzlazni trend upisa, naročito mlaĎih kolega.   
            Imamo informacije da se jako puno mladih kolega prijavilo za polaganje stručnog       
            ispita, što je, kao što znamo, jedan od uvjeta za upis u našu Komoru. 
 

Ovlašteni sluţbenici Ministarstva zaštite okoliša, prostornog ureĎenja i graditeljstva su 
dana 6. i 7. prosinca 2010. godine proveli upravni nadzor nad zakonitošću rada i 
postupanja HKIE u obavljanju poslova na osnovi danih joj javnih ovlasti. Tijekom 
nadzora izvršen je pregled ciljanih predmeta i predmeta čiji je odabir izvršen po 
principu slučajnog uzorka. Pet spisa (dosjea) je izuzeto radi daljnjeg pregleda u 
Ministarstvu, te je Ministarstvo donijelo rješenja kojim poništava rješenja i zaključke 
koje je donijela Komora. 
U veljači ove godine Komora je od Ministarstva zaprimila rješenje  kojim nareĎuje da 
se u roku 60 dana Pravilnik o upisima HKIE uskladi s čl. 105. i 148. Zakona o 
arhitektonskim i inţenjerskim poslovima i djelatnostima u prostornom ureĎenju i 
gradnji, na način da se da stavi izvan snage članak 8. Pravilnika o upisima.  

 
 

Povjerenstvo za cjenik usluga je imalo značajne aktivnosti u ovom periodu. Obzirom 
na kompleksnost naše struke, kostituirano je povjerenstvo sa više članova koji su 
specijalisti za odreĎene oblasti. Odrţani su sastanci sa predstavnicima ostalih 
strukovnih komora koji su zaduţeni za cjenik usluga. Pri završetku je izrada cjenika 
usluga i dogovor je da sve bude gotovo do kraja lipnja 2011.godine. Naša Komora je 
veliki dio posla odradila u ranijem periodu i ostalo je još malo za usaglašavanje. Kada 
bude gotov prijedlog cjenika, ovo povjerenstvo će ga dostaviti Upravnom odboru 
HKIE, odnosno za donošenje skupštini HKIE.  
Napominjem da na cjenik usluga, uz prethodno mišljenje drugih strukovnih komora, 
skupština HKIE mora dobiti suglasnost Ministarstva. 

 
Povjerenstvo za financije je tijekom 2010. godine pratilo trošenje sredstava HKIE i o 
tome redovito izvještavalo Upravni odbor Komore. 
Sredstva su trošena u skladu sa planom donešenim na prošloj Skupštini HKIE. 
Povjerenstvo je pripremilo i financijsko izvješće za prethodnu 2009.godinu, kao i 
financijski plan za  2011.godinu, koju je skupština HKIE razmatrala i usvojila. 

 



 6 

 
Povjerenstvo za nadzor nad radom članova Komore je novoosnovano 
povjerenstvo koje tijekom 2010.g. nije imalo posebnih aktivnosti. 
Nakon zapošljavanja pravnika (oţujak 2011.g.) ono će moći  krenuti prema planu 
rada, za što je potrebno usvojiti i kodeks strukovne etike ovlaštenih inţenjera 
elektrotehnike. 

  

 
DANI OVLAŠTENIH INŢENJERA ELEKTROTEHNIKE 

 
            Od 30.rujna do 02.listopada 2010. u Zadru su odrţani «Dani ovlaštenih inţenjera 

elektrotehnike». Pokrovitelj skupa je bilo Ministarstva zaštite okoliša prostornog 
ureĎenja i graditeljstva. To je bio naš najveći skup koji je okupio  393 sudionika.  

 
 U dva dana odrţano je 20 predavanja, podijeljena prema tematskim cjelinama.  
            Gosti predavači bili su eminentni predavači akademik prof.dr.sc. Zijad Haznadar s 

predavanjem pod nazivom «Tehnološki izazovi i elektroenergetika» i prof.dr.sc. 
Stjepan Car s predavanjem pod nazivom «Obnovljivi izvori energije – tehnologije i 
razvoj gospodarstva».  

       
 Odrţana je radionica na temu „Primjena pravilnika o tehničkim uvjetima za 

elektroničku komunikacijsku mreţu poslovnih i stambenih zgrada u projektiranju (NN 
155/09)“. Bila je jako dobro posjećena, uz interaktivan rad, a vrlo dobro pripremljena i 
voĎena od kolege Gorana Belamarića i suradnika iz HAKOM-a. 

  
 Kroz mnoge neformalne razgovore, upućene su nam dobronamjerne sugestije i 

primjedbe koje će Organizacijski odbor paţljivo razmotriti u cilju poboljšanja kvalitete 
skupa. 

 
 Na kraju moram napomenuti da je opći dojam da je odabir tema, njihova prezentacija, 

te organizacija svega, napravljena na zavidnom nivou u usporedbi sa mnogim sličnim 
skupovima drugih organizatora.  

 
 Ţelim vjerovati, da će slijedeći Dani ovlaštenih inţenjera elektrotehnike biti još bolje 

organizirani i postati skup koji će struka uvaţavati, a naše kolege redovito posjećivati. 
 

 
PODRUČNI ODBORI 

 
U svih pet područnih odbora odrţani zborovi područnih odbora kada su obavljeni 
izbori Vijeća područnih odbora za period od 4 godine.  
U proteklom razdoblju svi područni odbori su odraĎivali zadatke u sklopu organiziranja 
predavanja iz programa trajnog stručnog usavršavanja naših članova, a u organizaciji 
HKIE.  

 

              Odrţani su sljedeći stručni skupovi u prvoj polovici 2010.godine: 
            

- „ Tehnički propisi o NN električnim instalacijama“ predavač: g. Zdravko Pilek, 
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- „Tehnička regulativa iz područja graditeljstva“ 
 

            Zakon o graĎevnim proizvodima, predavač g. Lino Fučić MZOPUG 
 

                                        Zakon o postupanju i uvjetima gradnje radi poticaja ulaganja (NN 69/09) kroz Zakon   
                                        o prostornom ureĎnju i gradnji (NN 76/07 i 38/09), predavač g. Josip Bienenfeld 
 
 Zakon o arhitektonskim i inţenjerskim poslovima i djelatnostima u prostornom 

ureĎenju i gradnji (NN 152/08) – uvjeti voditelja radova s obzirom na sloţenost 
graĎevine, predavač drţavni tajnik iz MZOPUG g. Davor Mrduljaš, 
 
 
 

                                             ČLANARINA I UPISNINA 
 
Članarina za slijedeću 2011.godinu ostaje nepromijenjena, ali se upisnina povećala na 
2.000,00  Kn, iako temeljem analiza ima elemenata za povećanje članarine. Imajući u 
vidu novonastalu ekonomsku situaciju u svijetu i posebno kod nas, donijeli smo 
ovakvu odluku.  
Članovima koji su duţni članarinu šalju se opomene i taj proces je trajan i stalan i u 
skladu je sa novim statutom člankom 29. Nakon dvije opomene glavni tajnik Komore 
pokreće stegovni postupak i obavještava predsjednika Komore.  

 
   

ZAKLJUČAK 
 
Na kraju bih rekao da je u ovom veoma sloţenom razdoblju bilo jako teško raditi. 
Dobrim dijelom sam zadovoljan. Ipak ima još prostora za unapreĎenje rada. Novi 
Zakon o arhitektonskim i inţenjerskim poslovima i djelatnostima u prostornom 
ureĎenju i gradnji je doveo do toga da najveći dio poslova obavljaju profesionalne 
stručne osobe stalno zaposlene u Komori (HKIE), sa neznatnim učešćem 
volonterskog rada. Što se tiče realizacije zacrtanog plana za 2010.godinu, uspjelo se 
realizirati najveći dio planiranih aktivnosti. 
Naši članovi u svim tijelima HKIE su aktivno učestvovali i davali doprinos realizaciji 
zacrtanih planova Predsjednika HKIE i Upravnog odbora HKIE. 
 
U svojem radu u protekloj 2010. godini Hrvatska komora inţenjera elektrotehnike se 
ravnala prema sljedećim načelima: 
 

- zajedničko donošenje ključnih odluka, 
- javnost rada, 
- usmjerenje svih aktivnosti interesima i potrebama članstva,  
- poštivanje hijerarhije unutar Komore, 
- poštivanje zakona, 
- profesionalnost u radu, i 
- stroga kontrola troškova. 

 
Rezultat takvog rada su stabilna organizacijska struktura, stabilno financijsko 
poslovanje, najmanji troškovi poslovanja po članu u Komori, dobro organizirano 
cjeloţivotno obrazovanje, pozitivno mišljenje članova o radu Komore i, što je jako 
bitno, vrlo dobri meĎuljudski odnosi. 

 



 8 

Na kraju se ţelim zahvaliti svim suradnicima: članovima upravnog odbora, 
predsjednicima područnih odbora, članovima odbora i povjerenstava, te 
djelatnicima tajništva koji su dali, svatko u svojoj domeni, doprinos u radu 
HKIE proteklom razdoblju.  

 
  
 
 
Zagreb, 31.03.2011.godine 
                                                                           Predsjednik HKIE: 
 
                                                                 Ţeljko Matić, dipl.ing.el., v.r. 
 

 


